



Dear Moataz Ramadan

A00467533

Please find below the final term grade for the below subject:

Subject Title: Eng.for Prof Purposes B1B

Course Code: ENGGB1B

Term: SCE FY26 Pre-Fall 2025

Dates: 20-JUL-25 To: 01-SEP-25

Course Grade: B

During the announced add/change course schedule period, a learner is eligible for either a 100 percent fee refund or crediting the fees to her/his account for one year in the in case s/he received a final grade of ³F, ¹S, ¹or ³I in a course and expresses her/his wishes not to repeat it after having registered for the next course during the early registration period. The course will be automatically dropped and fees will be credited to the account.

Should you wish to register for the next term, please proceed to register either online, as per the below presentation, or visit our offices in Tahrir Campus or New Cairo Campus, during regular working days and hours, to select from the available schedules.

Learners receiving incomplete grades must contact their departments to make arrangements for clearing the incomplete grade. The necessary course requirements for clearing the incomplete grade (I) must be completed within four weeks after the end of the term. Those who want to register in the next term must complete the necessary course requirements three working days before the conclusion of the add/change course schedule period of the term in question.

Failure to change an incomplete grade during the above mentioned periods will result in the final grade being recorded as "IF". Any exceptions require submitting a petition at the department.

School of Continuing Education Grading System

Grade	Points	Percentage	Description
A	4.0	94-100%	Excellent
A-	3.7	90-93 %	
B+	3.3	87-89%	Very Good
B	3.0	84-86%	
B-	2.7	80-83%	
C+	2.3	77-79%	Good
C	2.0	74-76%	
C-	1.7	70-73%	
D+	1.3	66-69%	Pass
D	1.0	60-65%	
F	0.0	0-59%	Fail

Grade	Description
I	Incomplete
IF	Incomplete Fail
P	Pass
S	Absent
W	Withdraw
NG	Not Graded



THE AMERICAN
UNIVERSITY IN CAIRO

SCHOOL OF
CONTINUING
EDUCATION

To stay updated with the next term beginning and end dates please visit the following link:
<https://sce.aucegypt.edu/calendar>

To stay updated with SCE tutorials for online services please visit the following link
https://www.youtube.com/playlist?list=PLu4VV5a0ZbLrbA1tE0tmx_1zAtyY6B3uP

For further information or additional inquiries, please feel free to email us again at any time and stay updated through SCE Strategic Enrollment Management Office as follows:

1. Email sceitsupport@aucegypt.edu
2. Visit SCE web page at <https://sce.aucegypt.edu/>
3. Visit our offices during working hours from 9:00 a.m. - 3:00 p.m. (except Fridays & Saturdays)



عزيزي الدارس،

فيما سبق أعلاه بيان درجات سيادتكم في مواد الدورة الدراسية الحالية:

يرجى العلم بأنه خلال فترة إضافة أو تغيير مواد الجدول الدراسي بكل دورة دراسية، يجوز للدارس الذي رسب في الدورة الدراسية أو في حالة الحصول على "F," "S," or "I" كدرجة نهائية في الدورة الدراسية، وليس لديه رغبة في إعادتها بعد انتهائه من التسجيل للمستوى الدراسي التالي خلال فترة التسجيل المبكرة، استرداد المصروفات بالكامل أو إضافتها إلى رصيد حسابه لمدة عام. وسيتم إلغاء التسجيل في الدورة وإضافة المصروفات في رصيد الحساب تلقائياً عند الحصول على هذه الدرجات.

في حالة الرغبة في التسجيل مره أخرى، يمكنكم التسجيل اونلاين (يرجى زيارة الرابط المذكور أدناه وإتباع الخطوات) كما يمكنكم التوجه الى مكتبنا بمبنى الفلكي أو القاهرة الجديدة للتسجيل في الجدول المتاح وذلك خلال مواعيد العمل من 9ص وحتى 3م طوال أيام الأسبوع ماعدا الجمعة و السبت و العطلات الرسمية.

يجب على الدارسين الذين يحصلون على تقدير "غير مكتمل" (I) الاتصال بأقسامهم لعمل الترتيبات اللازمة لإزالة تقدير "غير مكتمل" (I). ويجب أن تكتمل متطلبات المادة اللازمة لتغيير تقدير "غير مكتمل" (I) في غضون أربعة (4) أسابيع بعد نهاية الفصل الدراسي. أولئك الذين يرغبون في التسجيل في الفصل الدراسي التالي، يجب عليهم استكمال المتطلبات اللازمة للدورة الدراسية قبل ثلاثة أيام (3) عمل من انتهاء فترة الإضافة أو التغيير.

وفي حالة عدم تغيير تقدير "غير مكتمل" خلال هذه الفترات المذكورة، سيتحول التقدير النهائي المسجل إلى "راسب" (IF). وسيطلب حدوث أية استثناءات تقديم التماس.

Grade	Points	Percentage	Description
A	4.0	94-100%	Excellent
A-	3.7	90-93 %	
B+	3.3	87-89%	Very Good
B	3.0	84-86%	
B-	2.7	80-83%	
C+	2.3	77-79%	Good
C	2.0	74-76%	
C-	1.7	70-73%	
D+	1.3	66-69%	Pass
D	1.0	60-65%	
F	0.0	0-59%	Fail

Grade	Description
I	Incomplete
IF	Incomplete Fail
P	Pass
S	Absent
W	Withdraw
NG	Not Graded



للحصول على معلومات كاملة عن سياسة كلية التعليم المستمر للدرجات ، برجاء زيارة الرابط التالي
<<http://sce.aucegypt.edu/learner-handbook/grading-system>>

للحصول على معلومات عن مواعيد بداية ونهاية التسجيل ف الدورات الدراسية القادمة، برجاء زيارة الرابط التالي:
<<https://sce.aucegypt.edu/calendar/registration-deadlines>>

لمنابعه المزيد. من الأفلام التعريفية لخدمات الانترنت لكلية التعليم المستمر برجاء زياره الرابط التالي
<<https://sce.aucegypt.edu/student-services/admissions/registration/tutorials>>

كما نتشرف الإدارة الإستراتيجية لشئون الإلتحاق بكلية التعليم المستمر بالتواصل مع سيادتكم لمزيد من المعلومات والإستفسارات عن طريق الوسائل الآتية:

• مراسلتنا على البريد الإلكتروني: sce@aucegypt.edu

• زيارة الموقع الإلكتروني الخاص بنا <<https://sce.aucegypt.edu/>>
زيارة مكتبنا في خلال مواعيد العمل الرسمي من 9 ص وحتى 3 م طوال أيام الأسبوع ماعدا الجمعة والسبت والعطلات الرسمية

شكراً لتواصلكم معنا.....